

Online etiquette for parents

Let's face it, as great as Dearborn Public School parents are, for the most part, they were not spending their days in the classrooms at our schools before last year.

But then COVID-19 dumped those classrooms into your house and now everyone is navigating this new method of delivering education. To help parents and students with online learning, we have compiled some etiquette tips for parents. We know that most families follow good protocols, but hopefully this will help if some clarification is needed. We thank you in advance for that cooperation.

Parents

Please make sure students are prepared and participating. Ensure supplies and materials are ready, and computers are charged or plugged in. Please make sure students log in on time. If you want your child to get the most out of class, insist they turn on their camera even if the teacher does not require it.

Remember teachers are there to teach your child. Teachers are managing their class and providing instruction directed to your child. Please do not interrupt class with your questions or concerns. Those are best emailed to the teacher.

Be respectful. Teachers have had a difficult year too, and are working hard to make the best of a situation they never expected to be in. Be patient and courteous. If you have concerns, please politely bring those to the teacher outside of class time through email. Inappropriate language and demeaning or aggressive behavior are not permitted.

Don't hover. Allow your child to interact with the teacher and do their own homework and assessments. We always encourage parents to be involved and support their children in their learning, but to learn and develop independence, each child needs to be engaged and doing his or her own work. (Obviously our youngest students probably need more help from the adults at home.)

Watch the background. Be aware that, depending on how your child's camera and microphone are set up, the behavior of you and others could be transmitted to the entire class. Be mindful of how you are dressed, the language being used, and other such matters.

Technology issues. Issues with technology will happen from time to time for a variety of reasons. Please be patient when issues occur. For technical questions about your Chromebook, Schoology or Zoom, please contact our parent and student tech support at parenthelp@dearbornschools.org or 313-827-8400.

Thank you for all your help! Together, we will make the best of this difficult year.

قواعد سلوك الأهالي على الإنترنت

لنواجه الأمر، رغم عظمة أهالي مدارس ديربون العامة، إلا أن معظمهم لم يقضوا أيامهم في صفوف الدراسة الافتراضية في مدارسنا قبل العام المنصرم.

ثم ألت جائحة كوفيد-١٩ بحمل كل هذه الصفوف في منازلكم وأصبح كل واحد منكم يستكشف هذه الوسيلة الجديدة لتأمين التعليم. ولذلك، ومن أجل مساعدة الأهالي والطلاب، قمنا بجمع بعض النصائح حول قواعد السلوك على الإنترنت. نعرف أن معظم العائلات تتبع مراسم (بروتوكولات) جيدة، لكننا نأمل بالمساعدة على توضيح بعض الأمور إذا دعت الحاجة. كما نقدم لكم شكرنا المسبق على تعاونكم.

الأهالي

الرجاء التأكد من جهوزية ومشاركة الطلاب. تأكدوا من جهوزية اللوازم والمواد، ومن أن الحواسيب الآلية مشحونة أو موصولة إلى الكهرباء. كما نرجوكم التأكد من تسجيل دخول الطلاب إلى صفوف الدراسة الافتراضية على الوقت المطلوب. وإذا أردتم من أولادكم/بناتكم أن يستفيدوا من صفوفهم إلى الحد الأقصى، أصروا على فتح الكاميرا حتى إذا لم يطلب المدرس/المدرسة ذلك.

تذكروا أن المدرسين/المدرسات يتواجدون لتعليم أولادكم/بناتكم. يقوم المدرسون/المدرسات بإدارة الصفوف وتأمين التدريس لأطفالكم. الرجاء عدم مقاطعة الصف بأسئلتكم أو قلقكم. من الأفضل توجيه ذلك إلى المدرس/المدرسة عبر البريد الإلكتروني.

أظهروا إحترامكم. المدرسون/المدرسات يواجهون سنة صعبة أيضا، ويعملون بجهد لتأمين الأفضل في ظروف لم يتوقعوا أن يكونوا فيها. كونوا صبورين ولطيفين. إذا كان لديكم أي قلق، أعلموا المدرس/المدرسة بذلك في رسالة بريد إلكترونية خارج أوقات دوام الصف، علما بأنه من غير المقبول استخدام لغة غير مناسبة وسلوك مهين أو عدائي.

لا تحوموا حول الطلاب/الطالبات. إسمحوا لأطفالكم أن يتواصلوا مع المدرس والقيام بفروضهم وواجباتهم وإختباراتهم. صحيح أننا دائما ما نشجع الأهالي على مشاركة ومساندة أطفالهم على التعلم، لكن كل طفل/طفلة بحاجة إلى الإلتزام والقيام بعمله/عملها من أجل تعلم وتطوير الإستقلالية. (من الطبيعي أن يحتاج الطلاب الأصغر سنا إلى مساعدة أكثر من الراشدين في المنزل).

إنتبهوا لخلفية الحصة الدراسية. كونوا حذرين لأنه من الممكن بث تصرفاتكم وتصرفات الآخرين إلى كامل الصف، حسب وضعية الكاميرا والميكروفون في أجهزة الحاسب الخاصة بأطفالكم. أنتبهوا لكيفية لبسكم، اللغة المستخدمة، وغير ذلك من الأمور.

المشاكل التقنية. ستواجهكم مشاكل تقنية من حين لآخر ولأسباب متعددة.الرجاء التحلي بالصبر عند حدوث ذلك. ويمكنكم عند مواجهة أية مشاكل في جهاز الكروم بوك (Chromebook)، سكولوجي (Schoology)، أو زووم (Zoom) الإتصال بالمساعدة التقنية للأهل والطلاب عن طريق parenthelp@dearbornschools.org أو الهاتف رقم ٨٤٠٠-٨٢٧ (٣١٣).

شكرا لمساعدتكم! معا، يمكننا أن نعمل الأفضل في هذه السنة الصعبة.